
 
 Z á p i s n i c a  

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici, konaného dňa 16.12.2022 o 17:00 h. 
  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Navrhovaný program: 

 
1. Otvorenie 
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Správa HK o vykonanej kontrole 
4. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra v obci Snežnica 
5. Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ 
6. Schválenie VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
7. Schválenie VZN o dani z nehnuteľností 
8. Schválenie VZN o miestnom poplatku za rozvoj 
9. Schválenie VZN o financovaní školy a ŠZ zriadených obcou Snežnica na rok 2023 
10. Schválenie VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, príspevku na režijné 

náklady a podmienky ich úhrady v škole a ŠZ zriadených obcou Snežnica 
11. Schválenie dodatku č. 1 k VZN č. 3/2021 o financovaní MŠ a školských zariadení zriadené obcou 

Snežnica 
12. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 
13. Schválenie rozpočtu obce Snežnica na rok 2023 
14. Predĺženie nájmu v nájomných zmluvách – bytový dom s. č. 35 
15. Žiadosť o dotáciu na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie 
16. Schválenie členstva na rok 2023 v združeniach 
17. Rôzne 
18. Záver   

 
 

R o k o v a n i e 

 

Ad 1/ Otvorenie 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 
prítomných.  
Ospravedlnení poslanci: 1 
Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné.  
 
Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
Overovatelia:  Bc. Dušan Ševčík, Bc. Michal Gábor 
Zapisovateľka: Ing. Zuzana Sopková 
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0  
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Starosta obce prečítal prítomným poslancom navrhovaný program zasadnutia, keďže nikto 

nechcel doplniť body programu, dal o programe hlasovať. Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhnutý 
program. 

 
Hlasovanie: za: 8 
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 
 
1. Otvorenie 
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Správa HK o vykonanej kontrole 
4. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra v obci Snežnica 
5. Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ 
6. Schválenie VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
7. Schválenie VZN o dani z nehnuteľností 
8. Schválenie VZN o miestnom poplatku za rozvoj 
9. Schválenie VZN o financovaní školy a ŠZ zriadených obcou Snežnica na rok 2023 
10. Schválenie VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, príspevku na režijné 

náklady a podmienky ich úhrady v škole a ŠZ zriadených obcou Snežnica 
11. Schválenie dodatku č. 1 k VZN č. 3/2021 o financovaní MŠ a školských zariadení zriadené obcou 

Snežnica 
12. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 
13. Schválenie rozpočtu obce Snežnica na rok 2023 
14. Predĺženie nájmu v nájomných zmluvách – bytový dom s. č. 35 
15. Žiadosť o dotáciu na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie 
16. Schválenie členstva na rok 2023 v združeniach 
17. Rôzne 
18. Záver   

 
 

Ad 3/ Správa HK o vykonanej kontrole 
 
Hlavná kontrolórka obce Bc. Katarína Adamková prečítala poslancom OZ správu o kontrole  
evidencie a vymáhania pohľadávok obce – miestnych daní a poplatkov k 31.12.2021 a evidenciu vodného 
a stočného. Poslanci zobrali správu hlavnej kontrolórky na vedomie.  
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Ad 4/ Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra v obci Snežnica 

 

Starosta obce udelil slovo Mgr. Helene Bačikovej, aby informovala poslancov o  vyhlásení 
voľby hlavného kontrolóra nakoľko hlavnej kontrolórke p. Kataríne Adámkovej končí volebné 
obdobie. Pracovníčka obecného úradu informovala poslancov OZ o dôležitých termínoch, ktoré je 
potrebné dodržať podľa zákona. Následne poslanci stanovili kvalifikačné predpoklady na výkon 
funkcie hlavného kontrolóra a náležitosti prihlášky, ktorú je potrebné odovzdať najneskôr 14 dní pred 
konaním voľby. Poslanci vytvorili komisiu, ktorej predsedom sa stal Bc. Dušan Ševčík a členmi sú 
Róbert Pokrivka a Miroslav Ševčík. Nakoľko nikto nemal ďalšie otázky, starosta obce navrhol termín 
voľby na 17.2.2023, o ktorom dal následne hlasovať. 
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
 Poslanci schválili vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Obce Snežnica na deň 17. februára 
2022 a komisiu pre voľbu hl. kontrolóra uznesením č. 13/2022. 
 
 
Ad 5/ Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ  
 

Starosta obce predniesol poslancom úpravu rozpočtu obce a školy, vysvetlil im dôvody zmien 
jednotlivých položiek v rozpočte a zároveň dostali možnosť v prípade nejasností položiť otázky. 
Poslanec Bc. Dušan Ševčík, navrhol aby zmena rozpočtu zahŕňala aj financie potrebné na 
zabezpečenie jasličkovej pobožnosti, ktorú pripravuje Júlia Labudová. Nakoľko nikto ďalší nemal 
otázky, starosta dal hlasovať o predloženej úprave rozpočtu. 

 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9/2022 obce Snežnica 
a rozpočtu ZŠ s MŠ Snežnica.  
 

Ad 6/ Schválenie VZN č. 3/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady 
 

Starosta obce predniesol návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Poslanci OZ sa bližšie zaujímali o náklady spojené s vývozom odpadu. Pracovníčka 
obce prezentovala jednotlivé položky, ktoré tvoria náklady spojené s vývozom odpadu. Z toho 
vyplynulo, že najväčšiu položku tvorí poplatok za manipuláciu , ktorú nám účtujú za každú vysypanú 
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smetnú nádobu. Následne prebiehala medzi poslancami diskusia o tom, akým spôsobom by sa dali 
náklady za komunálny odpad znížiť, pretože v tomto roku náklady na vývoz TKO výrazne prekročili 
sumu, ktorú občania zaplatili ako poplatok za vývoz TKO. Starosta obce navrhol, že v budúcom roku 
by sa mal počet smetných nádob zredukovať a jasne určiť podmienky o počte smetných nádob na 
jednu rodinu. Ako príklad uviedol, že v niektorých obciach majú určené jednu malú 110 l smetnú 
nádobu na 4-5 členov domácností. Kto chce mať viac smetných nádob, musí si doplatiť. Starosta 
uviedol, že v danej veci komunikuje so spoločnosťou, ktorá by nám vedela smetné nádoby začipovať. 
V návrhu VZN boli poplatky zvýšené pre FO aj PO o 10%, čo predstavovalo pre FO paušálny 
poplatok 23€. Následne prebiehala medzi poslancami diskusia, v ktorej sa riešilo či toto zvýšenie 
bude dostatočné. Poslanec Ľubomír Jaššo vysvetľuje, že je vysoko pravdepodobné, že náklady 
porastú i v ďalšom roku a preto by podľa neho bolo potrebné poplatok zvýšiť. Nakoľko sa poslanci 
nezhodli, po diskusii starosta obce dal hlasovať o 2 návrhoch poplatku za KO. Starosta obce dal 
hlasovať o návrhu VZN, v ktorom poplatok predstavuje 23€ pre FO. 

Hlasovanie: za: 3  
 proti: 4 
 zdržal sa: 1 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 

Nakoľko návrh nebol schválený Následne dal hlasovať o zvýšení ročného poplatku na jedného 
poplatníka na 24€. 

Hlasovanie: za: 5  
 proti: 3 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 3/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady uznesením č. 15/2022. 
 
Ad 7/ Schválenie VZN č. 2/2022 o dani z nehnuteľností 

Mgr. Helena Bačiková predniesla návrh VZN o dani z nehnuteľností, v ktorom sa navyšujú 
sadzby daní z nehnuteľností o 10 % . Následne poslanci navrhli zvýšiť sadzbu daní z pozemkov oproti 
návrhu VZN. Následne dal starosta o zvýšenom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 2/2022 o dani z nehnuteľností uznesením č.16/2022. 
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Ad 8/ Schválenie VZN č. 6/2022 o miestnom poplatku za rozvoj v obci Snežnica 

Mzdová pracovníčka, Mgr. Helena Bačiková predniesla návrh VZN o miestnom poplatku za 
rozvoj v obci. Starosta obce priblížil zavedenie poplatku za rozvoj v roku 2016, kedy sa stanovila 
najnižšia možná sadzba vo výške 3€ za m2 po odpočítaní 60m2 z celkovej podlahovej plochy. 
V návrhu VZN je zvýšená sadzba na 4€. Poslanec Ľ. Jaššo navrhol zvýšiť sadzbu na 5€. Následne 
dal starosta o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 6/2022 o miestnom poplatku za rozvoj v obci Snežnica 
uznesením č. 17/2022. 
 
 
Ad 9/ Schválenie  VZN č. 4/2022 o financovaní školy a ŠZ zriadených obcou Snežnica na rok 
2023 

Starosta obce predniesol návrh VZN o financovaní školy a školských zariadení v obci 
Snežnica a to materskej školy, školskej jedálne a školského klubu detí. Nakoľko nikto nemal žiadne 
otázky starosta dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 4/2022 o financovaní školy a ŠZ zriadených obcou Snežnica 
na rok 2023 uznesením č. 18/2022. 
 
Ad 10/ Schválenie VZN  č. 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, 
príspevku na režijné náklady a podmienky ich úhrady v škole a ŠZ zriadených obcou Snežnica 
 
 Starosta udelil slovo zapisovateľke, aby priblížila návrh VZN č.5/2022. Keďže sa  menia ceny 
na nákup potravín vo finančných pásmach, z tohto dôvodu je potrebné automaticky upraviť ceny 
stravného v školskej jedálni od roku 2023.  Doposiaľ boli stanovené ceny podľa druhého finančného 
pásma. Nakoľko sa ceny v tomto druhom finančnom pásme zvyšujú, nie je potrebné prejsť do 
vyššieho finančného pásma. Medzi poslancami prebehla diskusia. Poslanec Bc. Dušan Ševčík 
navrhol, aby sa poplatok za ŠKD zvýšil podľa návrhu VZN na 10€ a poplatok za MŠ zostal 
v nezmenenej výške 10€.  Následne dal starosta hlasovať o tom, aby poplatok za MŠ zostal 
v nezmenenej výške 10€. 
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Hlasovanie: za: 7  
 proti: 0 
 zdržal sa: 1 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci schválili výšku poplatku za MŠ v nezmenenej výške 10€. 

Nakoľko sa menia ceny energií, ktoré sú v školskej jedálni platené z réžie, bol v návrhu VZN 
príspevok na režijné náklady ŠJ zvýšený z 0,05€ na 0,10€ za jeden obed. Keďže nikto nemal proti 
tomuto návrhu námietky, dal starosta hlasovať o tomto VZN: 

 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
príspevku na režijné náklady a podmienky ich úhrady v škole a ŠZ zriadených obcou Snežnica. 
 
Ad 11/ Schválenie dodatku č. 1 k VZN č. 3/2021 o financovaní MŠ a školských zariadení 
zriadené obcou Snežnica 
 
Starosta obce predniesol návrh dodatku č. 1 k VZN č. 3/2021 o financovaní MŠ a školských zariadení 
zriadených obcou Snežnica. Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky, starosta dal 
o návrhu hlasovať.  
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci sa uzniesli na dodatku č. 1 k VZN č. 3/2021 o financovaní MŠ a školských zariadení 
zriadené obcou Snežnica. 
 
Ad 12/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

Hlavná kontrolórka obce Bc. Katarína Adámková predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu 
obce Snežnica na roky 2023-2025. Hl. kontrolórka odporúča rozpočet schváliť. Poslanci OZ zobrali 
stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie. Stanovisko k rozpočtu tvorí prílohu tejto zápisnice. 
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Ad 13/ Schválenie rozpočtu na roky 2023 

 Starosta obce oboznámil bližšie poslancov OZ s významnými položkami v návrhu rozpočtu 
na rok 2023 a prezentoval jednotlivé príjmy obce a taktiež sumy nedoplatkov na daniach, nájomnom 
a ostatných poplatkoch. Ďalej prešiel na prezentáciu jednotlivých výdavkov podľa funkčnej 
klasifikácie rozpočtových výdavkov. V rozpočte boli zahrnuté aj dotácie pre organizácie Cykloteam 
Lavína, MŠK Snežnica, Zväz postihnutých civilizačnými chorobami.   
 Poslanci OZ sa bližšie zaujímali o príjmy a výdavky za vodné a stočné v roku 2022. Ing. 
Zuzana Sopková informovala poslancov o tom, že začína nové obdobie 2023-2027, v ktorom nám 
URSO na základe výpočtu schváli nové maximálne ceny za m3 . Momentálne však zo strany Úradu 
pre reguláciu sieťových odvetví nebolo zaslané nové rozhodnutie, a preto je potrebné vychádzať 
z rozhodnutia predchádzajúceho obdobia. Nakoľko má obec vysoké náklady  spojené s prevádzkou 
vodovodu, kanalizácie a čističky odpadových vôd sa poslanci zhodli, že je potrebné zvýšiť aspoň 
poplatok za stočné.  Následne sa zaujímali poslanci o paušálny poplatok, ktorým sa určuje spotreba 
m3 domácnostiam, ktoré majú vlastnú vodu a platia iba poplatok za stočné. Momentálne je zo zákona 
daná maximálna ročná spotreba 34 m3  /osoba. V obci je zavedená spotreba 30m3 . Poslanci po 
oboznámení s maximálnou cenou za dodávku pitnej vody a stočného určenej Úradom pre reguláciu 
sieťových odvetví, navrhli poplatky nasledovne: 
 
Poplatok za odvádzanie a čistenie odpadovej vody platný od roku 2023:  

• Pre fyzické osoby = 0,95€/m3 

• Pre právnické osoby = 1,15/m3 
• Paušálny poplatok 34m3/rok (osoba) 

 
Starosta obce dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Starosta obce predložil poslancom OZ návrh nového cenníka prenájmu priestorov obecného 
úradu a to spoločenskej sály a klubovne. Uviedol, že návrh nového cenníka prenájmu spoločenskej 
sály a klubovne by mal zreálniť náklady obce, ktoré obec vynakladá na ich prevádzkovanie nakoľko 
poplatky za tieto priestory boli doposiaľ veľmi nízke. Cenník stanovuje aj poplatok za prenájom 
ihriska a tiež vyhlásenie v miestnom rozhlase pre právnické osoby. Následne starosta otvoril rozpravu 
o uvedených poplatkoch. Poslanci OZ sa jednoznačne zhodli, že poplatky vzhľadom k rastúcim 
nákladom spojených s zvyšovaním energií je potrebné navýšiť a to nasledovne: 

Poplatok za prenájom sály a spoločenskej miestnosti v budove KD 

- Na predajné akcie, reklamné a predvádzacie akcie v období od 1.4. – 30.9.  20€/hodina 
- Na predajné akcie, reklamné a predvádzacie akcie v období od 1.10. – 31.3. 30€/hodina 
- Na pohrebné hostiny     20€ 
- Paušálny poplatok za každý ďalší začatý deň  25€ 

Sála 

• PRE OBČANOV, KTORÍ MAJÚ V OBCI TRVALÝ POBYT 
- Na diskotéku, tanečnú zábavu, svadbu pre občanov v období od 1.4. – 30.9.    100€ 
- Na diskotéku, tanečnú zábavu, svadbu pre občanov v období od 1.10. – 31.3.   140€ 
- Na svadbu s povravkami (2,5 dňa) v období od 1.4. – 30.9.      120€ 
- Na svadbu s povravkami (2,5 dňa) v období od 1.10. – 31.3.     170€ 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.4. – 30.9.     100€ 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.10. – 31.3.     140€ 
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• PRE OBČANOV, KTORÍ NEMAJÚ V OBCI TRVALÝ POBYT 
- Na svadbu s povravkami (2,5 dňa) v období od 1.4. – 30.9.      156€ 
- Na svadbu s povravkami (2,5 dňa) v období od 1.10. – 31.3.     221€ 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.4. – 30.9.         130€ 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období 1.10. 31.3.        182€ 

 
Malá spoločenská miestnosť 

 
• PRE OBČANOV, KTORÍ MAJÚ V OBCI TRVALÝ POBYT 

 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.4. – 30.9.        45€ 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.10. – 31.3.                  60€ 

 
• PRE OBČANOV, KTORÍ NEMAJÚ V OBCI TRVALÝ POBYT  

- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.4. – 30.9.        58,50€ 
- Na oslavu (životné jubileá a pod.) v období od 1.10. – 31.3.                  78€ 

 
 

Poplatok za prenájom ihriska 
40€/deň 

 
Vyhlásenie v miestnom rozhlase pre podnikateľov 

5€/relácia 

Po diskusii dal starosta o novom cenníku hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Následne dal starosta hlasovať o použití rezervného fondu na bežné výdavky obce Snežnica 
v roku 2023.  

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
Nakoľko už nikto nemal ďalší návrh na zmenu v navrhovanom rozpočte, dal starosta hlasovať 
o rozpočte na roky 2023-2025 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Poslanci OZ schválili rozpočet obce Snežnica na rok 2023 a rozpočet na roky 2024 a 2025 zobrali na 
vedomie. Výsledkom hlasovania sú uznesenia č. 21-24/2022 

Ad/14 Predĺženie nájmu v nájomných zmluvách – bytový dom s. č. 35 

Poslanec Dušan Ševčík predniesol poslancom správu zo zasadnutia komisie pre prideľovanie 
nájomných bytov, kde bolo riešené predĺženie nájmu nájomných zmlúv na 4 byty v 6-bytovke pri 
kostole, ktorým uplynie doba nájmu dňom 31.12.2022. Všetci štyria terajší nájomcovia priniesli 
žiadosti o predĺženie nájmu v bytovom dome. Predlženie na dobu 3 rokov. 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci predĺženie nájmu schválili uznesením č.25/2022 

Ad/ 15 Žiadosť o dotáciu na zmeny a doplnky územnoplánovacej dokumentácie 

Starosta obce informoval poslancov o možnosti podať žiadosť na dotáciu pre zmeny a doplnky do 
územnoplánovacej dokumentácie, a to z viacerých dôvodov. Momentálne v územnom pláne nie je 
zahrnutý budúci nový cintorín. Jednou zo zmien by bola zmena podmienky, ktorá stanovuje veľkosť 
pozemku pre možnú výstavbu rodinných domov pre vlastníkov pozemkov, ktoré sú v územnom pláne 
zahrnuté na výstavu, ale ktorých veľkosť  je menej ako 600m2.  Celý proces je možné začať v januári. 
Podmienkou je využitie dotácie do troch rokov.  Následne dal starosta obce hlasovať o podaní žiadostí 
o dotáciu a  začatí obstarávania zmien a doplnkov územného plánu. 

Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
 
Výsledkom hlasovania je uznesenie č. 26/2022. 
 
 
 
 
Ad/ 16 Schválenie členstva obce v združeniach 
 
Obec Snežnica je v súčasnosti členom združení RVC Martin a ZMOS. Starosta obce dal hlasovať 
o zotrvaní v týchto združenia i v roku 2023. 
 
Hlasovanie: za: 8  
 proti: 0 
 zdržal sa: 0 
 nehlasovali: 0 
 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Poslanci schválili členstvo obce Snežnica v združení RVC Martin a ZMOS uznesením č. 27/2022. 
 
 
Ad/ 17 Rôzne 

- Voľba riaditeľa škola – poslanci sa informovali kedy sa bude konať voľba riaditeľa školy, 
starosta obce informoval, že stretnutie rady školy pre voľbu sa uskutoční 28.12.2022. 

- Parkovanie v obci – poslanec D. Janota informoval poslancov, že na Hrboch v križovatke je 
odparkovaný autovrak, ktorý komplikuje odhŕňanie snehu aj otáčanie veľkých vozidiel.  

 
 
Ad/ 18 Záver 

 Nakoľko bol program 2. zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval prítomným za 
účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

 

d. a. h. 

     
        
           podpísané                                 podpísané 

 Ing. Zuzana Sopková MVDr. Milan Hlavatý 
 zapisovateľka starosta obce 
   
                     
 I. overovateľ II. overovateľ 
 Bc. Dušan Ševčík Bc. Michal Gábor 
                podpísané podpísané  
 
 
 
 
 


